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6. riadne zasadnutie mestského zastupiteľstva 
konané dňa 20.6.2016  
 
 
Ing. Kolesár: 
Koľko peňazí získalo mesto z KSK za obdobie od 1. januára 2015, formou dotácií? 
 
PhDr. Čižmár: 
Formou dotácií do tohto momentu sme nezískali a nežiadali sme o prostriedky. Naposledy 
sme sa rozprávali o stavbe ihriska s umelou trávou, čiže tam plánujeme využiť takúto 
možnosť a čo sa týka investícií KSK na pôde mesta, tak zrejme týmito informáciami 
disponujete pán poslanec, viete, že je ich niekoľko. 
 
Ing. Kolesár: 
Pán primátor, investície KSK do jeho vlastného majetku ma na zasadnutí mestského 
zastupiteľstva teraz nezaujímajú. Zaujímajú ma ako občana mesta, teším sa z týchto investícií 
samozrejme, ale ako občan KSK sa z nich teším na inej pôde, než na pôde  zasadnutia 
Mestského zastupiteľstva v Trebišove. Tu sa pýtam na to, čo sa nám podarilo v peniazoch 
získať od KSK a teda, odpoveď som dostal, zatiaľ nič. Tak dúfam, že sa to v budúcnosti 
zmení a samozrejme nie je to našou povinnosťou, môžeme len požiadať KSK, tak som chcel 
vedieť, ako tie naše žiadosti boli zatiaľ vysporiadané, lebo aj na posledných uzneseniach KSK 
o rozdeľovaní dotácií vidím, že nejak Trebišov ostal pomimo. Naposledy 25. apríla 2016 
rozdeľovalo zastupiteľstvo KSK dotácie, sú tam rôzne obce a mestá KSK,  však Trebišov 
zatiaľ nie je.  
 
PhDr. Čižmár: 
Mate na myslí dotácie, ktoré sú v právomoci predsedu KSK, pravdepodobne.  
 
Ing. Kolesár: 
Je to možné, ja tu vidím, len že je to uznesenie KSK, čiže nech už sú v právomoci 
kohokoľvek. 
 
PhDr. Čižmár: 
Ja sa len pýtam, lebo citujete tu niečo, tak len. 
 
Ing. Kolesár: 
Nech sú už v právomoci kohokoľvek zaujímajú ma dotácie z rozpočtu KSK, či kompetenčne 
o nich rozhoduje zastupiteľstvo alebo pán predseda, to pri peniazoch vôbec nie je dôležité. 
Dôležité len je, či sú alebo nie sú, lebo mali sme nejaké prísľuby a realizácii sa zatiaľ 
nedočkávame.   
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